
 

 

Protokół Nr XLI/2014 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 stycznia 2014r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
08 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 14 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew, oraz 14 innych zaproszonych osób. 

 

W posiedzeniu sesji uczestniczyła również młodzież z Gimnazjum w Wierzchowie. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały 

 

1. Joanna Zyguła – inspektor ds. infrastruktury społecznej 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XLI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Ocena realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy w 2013 roku. 



10. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych w 2013 roku. 

11. Informacja o zakresie i formach planowanej organizacji czasu wolnego dzieci  

i młodzieży podczas ferii zimowych. 

12. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych 

na rok 2014 – druk nr 299, 

b. w sprawie przekazania nieruchomości sołectwu Żeńsko – druk nr 300, 

c. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na 

lata 2014-2010 – druk nr 301, 

d. w sprawie podjęcia zadania z zakresu pomocy społecznej wynikającego z rozeznanych 

potrzeb gminy Wierzchowo w zakresie zapewnienia uczniom i dzieciom posiłku – 

druk nr 302, 

e. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których 

mowa w art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań 

własnych gminy – druk nr 303, 

f. w sprawie podziału gminy Wierzchowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – druk nr 304, 

g. w sprawie nabycia nieruchomości od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w Osieku 

Drawskim wraz z prawem własności budynków – druk nr 305, 

h. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Wierzchowo od 

Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej położonej w Wierzchowie wraz z prawem własności 

budynków – druk nr 306. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie po wysłaniu zawiadomień o zwołaniu 

sesji, wpłynął wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie pod obrady sesji Rady Gminy 

Wierzchowo w miesiącu styczniu 2014r. dodatkowych projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia spółki – druk nr 307, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 rok – druk nr 309. 

Ponadto w dniu 20 stycznia 2014r. do Rady Gminy Wierzchowo wpłynęła skarga Pana Rafała 

Wroczyńskiego na działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wierzchowie. Skargę rozpatrzyła Komisja Rewizyjna uznając ją za bezzasadną. W związku z 

tym Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie pod obrady XLI sesji rozpatrzenie 

powyższej skargi zawartej w projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Rafała 

Wroczyńskiego na działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wierzchowie – druk nr 308. 

 

Poddana pod głosowanie proponowana zmiana została przyjęta 14 głosami „za” przy 0 

głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący obrad Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt 

chciałby jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne 



istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie 

chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XL Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 grudnia 2013 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XL sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XL sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Wójt na sesji uzupełnił sprawozdanie informując, że: 

- 27 stycznia 2014r. uczestniczył w Konwencie Starosty, Burmistrzów i Wójtów Powiatu 

Drawskiego, 

- 28 stycznia 2014 uczestniczył w Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin Pojezierza 

Drawskiego, 

- podejmowane są starania w sprawie zakupu nowego samochodu strażackiego dla OSP 

Wierzchowo, 

- finalizowana jest sprawa otwarcia poradni ginekologiczno – położniczej z filią w Ośrodku 

Zdrowia w Wierzchowie. Jest to wspólne przedsięwzięcie Gminy Wierzchowo i dyrekcji 

Szpitala Powiatowego w Drawsku Pomorskim. Warunkiem otwarcia poradni będzie 

dofinansowanie przez Gminę Wierzchowo zakupu fotela ginekologicznego i leżanki 

medycznej oraz aparatu USG na ogólną kwotę 15.000,00 zł, stąd przygotowany projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 rok – druk nr 309. 

 

 Zapytania do przedłożonego sprawozdania zgłosili: 

 

1) Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska – czyją własnością będzie aparat USG? 



Odpowiedź Wójta: zakupione urządzenia w ramach dofinansowania będą 

współwłasnością Gminy Wierzchowo 

2) Radny Stefan Żołynia – czyją własnością będzie nowy samochód strażacki? 

Odpowiedź Wójta: samochód będzie własnością Gminy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady  

w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 1/2014 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej, 

Hendlu, Usług, Bezpieczeństwa i Porządku publicznego – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 1/2014 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty, Zdrowia i Opieki 

Społecznej – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 1/2014i Protokół stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 1/2014 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 11
15

-11
30 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

12 radnych przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Po rozpoczęciu realizacji punktu 7 porządku obrad na salę obrad powróciła Radna Helena 

Jutrzenka-Trzebiatowska i Radna Genowefa Rosochowata. 

Aktualna ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 14. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 



Na sesji interpelacje i zapytania złożyli: 

 

Radny Ryszard Borowicz złożył pisemną interpelację o następującej treści: 

 

1) W imieniu i na prośbę mieszkańców wsi Sośnica, Otrzep i Wielboki w Gminie 

Wierzchowo, które są położone wokół wsi Świerczyna, w której jest centrala 

telefoniczna proszę o spowodowanie abyśmy mogli skorzystać z internetu 

stacjonarnego Neostrada. 

Już wiele lat temu od Wierzchowa przez Sośnicę, Otrzep do Świerczyny ułożono w 

ziemi światłowód, w Sośnicy zamontowano szafkę, część telefonów stacjonarnych 

podłączono do tej szafki, nasze domy na ścianach mają zamontowane gniazda z 

podłączeniem do światłowodu. Jednak do tej pory nie możemy korzystać z internetu 

stacjonarnego Neostrada. Mieszkańcy Sośnicy, Otrzepu i Wielbok też chcą mieć 

dostęp do pełnego zakresu usług internetowych, czego nie zapewnia internet 

bezprzewodowy. Prosimy o pozytywne załatwienie naszej prośby. 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska poprosiła Wójta by porozumiał się z Gminą Wałcz w 

sprawie zimowego utrzymania odcinka drogi powiatowej Wielboki – Rudki, by odpowiednie 

instytucje odpowiedzialne za utrzymanie dróg w Gminie Wałcz również poczuwali się do 

posypania piachem tego odcinka drogi. 

 

Radny Bogusław Pawłowicz przypomniał o niezrealizowanej w dalszym ciągu interpelacji w 

sprawie postawienia znaku zakazu parkowania na placu manewrowym przy OSP w 

Wierzchowie, zgłaszanej dwukrotnie: na sesji kwietniowej i sesji sierpniowej w 2013 roku. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 

porządku i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrała sołtys sołectwa Żabin 

Wiesława Żegiestowska, która zgłosiła, że na drodze gminnej w Żabinie (za gospodarstwem 

Państwa Kobaków), biegnącej w kierunku pól leży powalone drzewo oraz gałęzie, które 

pozostawili pracownicy Zakładu Energetycznego przycinając korony drzew. Przedstawiciel 

Zakładu Energetycznego podczas telefonicznej rozmowy z Sekretarzem Gminy Tomaszem 

Suchońskim zobowiązał się do uprzątnięcia gałęzi, do tej pory prace nie zostały wykonane. 

 

 

Ad. 9  

 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Wierzchowo za okres od 1 stycznia 2013 roku 

do 31 grudnia 2013 roku złożył Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Do sprawozdania Radni nie wnieśli uwag i zapytań. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 i przystąpił 

do realizacji punktu 10. 

 

 



Ad. 10 

 

Informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych przez Radnych Rady Gminy 

Wierzchowo w 2013 roku stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Radni, przez aklamację postanowili nie odczytywać na posiedzeniu sesji powyższej 

informacji, ponieważ zapoznali się z nią na posiedzeniach Komisji, przystąpili do dyskusji. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Stefan Żołynia: 

 – wyraził niezadowolenie z realizacji interpelacji na temat dostarczenia szerokopasmowego 

internetu w miejscowości Żabinek, do dziś nie ma pełnej odpowiedzi, ponieważ nie wszyscy 

operatorzy jej udzielili, 

- zapytał, jak przebiega realizacja wniosku Komisji Rolnictwa z 26 sierpnia 2013r. w sprawie 

ustalenia właścicieli nieruchomości na których są zlokalizowane dzikie wysypiska śmieci i 

usunięcie tych śmieci, 

- przywrócić przejezdność drogi gminnej w Żabinku w kierunku jeziora, droga jest zarośnięta 

i zakrzaczona, korzystający z tej drogi zmieniają jej pierwotne koryto, apelował aby wycinkę 

zakrzaczeń przeprowadzić przed okresem lęgowym ptaków. 

 

Na temat internetu w miejscowości Żabinek Sekretarz Tomasz Suchoński odpowiedział, że w 

sprawie tej interpelacji zwróciliśmy się do wszystkich operatorów świadczących usługi 

dostarczania internetu na tym terenie, odpowiedź otrzymaliśmy tylko od firmy FHU 

Net@rena ze Złocieńca, nie otrzymaliśmy odpowiedzi z Orange Polska, zwrócimy się 

ponownie do tego operatora o udzielenie informacji. 

 

W sprawie lokalizacji dzikich wysypisk śmieci Wójt odpowiedział, że będą podjęte działania 

w ramach prac interwencyjnych jeśli chodzi o miejsca publiczne. Podjęte zostaną również 

działania egzekwujące uprzątnięcie śmieci w stosunku do właścicieli nieruchomości 

prywatnych. 

Jeśli chodzi o przywrócenie przejezdności drogi gminnej w kierunku jeziora, Wójt 

powiedział, że ustali zasadność i pilność tych działań po obejrzeniu stanu drogi. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 i 

przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. 11 
 

Informacje o zakresie i formach planowanej organizacji czasu wolnego dzieci i młodzieży 

podczas ferii zimowych złożyła Anna Huber-Cwynar – Biblioteka Publiczna w Wierzchowie 

(pisemna informacja stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu), natomiast informację 

przygotowaną przez Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Wierzchowie odczytała Genowefa Rosochowata – Przewodnicząca Komisji Kultury Rady 

Gminy ( informacja pisemna stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu). 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 11 i przystąpił 

do realizacji punktu 12. 

 

 

 

 



Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/291/2014 w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie 

prac społecznie użytecznych na rok 2014 – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/292/2014 w sprawie przekazania nieruchomości sołectwu Żensko 

– która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/293/2014 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2010  – która stanowi 

załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/294/2014 w sprawie podjęcia zadania zakresu pomocy 

społecznej wynikającego z rozeznanych potrzeb gminy Wierzchowo w zakresie 

zapewnienia uczniom i dzieciom posiłku – która stanowi załącznik nr 16 do nin. 

protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/295/2014 w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 

pomocy społecznej, o których mowa w art. 96 ust.2 ustawy o pomocy społecznej, 

będących w zakresie zadań własnych gminy – która stanowi załącznik nr 17 do nin. 

protokołu. 

 



6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/296/2014 w sprawie podziału gminy Wierzchowo na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów orz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu – która stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/297/2014 w sprawie nabycia nieruchomości od Polskich Kolei 

Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej położonej w Osieku Drawskim wraz z prawem własności budynków – 

która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

8) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/298/2014 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na 

rzecz Gminy Wierzchowo od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w 

Wierzchowie wraz z prawem własności budynków – która stanowi załącznik nr 20 

do nin. protokołu. 

 

9) Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie utworzenia spółki Radny Stefan Żołynia zapytał, w jaki sposób, w razie 

upadłości spółki, będzie podzielony majątek spółki? 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz oraz Wójt Jan Szewczyk 

odpowiedzieli, że spółka jest w stanie organizacji, na razie nie wiadomo czy dojdzie 

do jej utworzenia, rozmowy między starostwami na temat przekazania majątku się 

przedłużają, dlatego wymóg o podjęciu uchwały o przedłużeniu terminu nabycia 

majątku do 30.06.2014r. Jeśli nie dojdzie do porozumienia między starostwami w 

Szczecinku i Drawsku Pomorskim i spółka w organizacji nie uzyska środków w 

terminie do 30.06.2014r. zostanie rozwiązana. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/299/2014 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

spółki – która stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

10) Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Pana Rafała Wroczyńskiego na działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchowie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiktor Majda 

odczytał uzasadnienie Komisji w sprawie rozpatrzenia skargi, Komisja uznała skargę 

za bezzasadną. Uzasadnienie zawarte jest w protokole Komisji Nr 1/2014 

stanowiącym załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 



uchwałę Nr XLI/300/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Rafała 

Wroczyńskiego na działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wierzchowie – która stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

11) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/301/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2014 rok – która stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 12 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 13. 

 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych na ostatniej sesji interpelacje. 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na dzisiejszej sesji, zostaną udzielone 

pisemnie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

 

 

Ad. 14 
 

Wójt Jan Szewczyk poinformował: 

1) w dniu 08.02.2014r. w Centrum Sercowo-Naczyniowym w Drawsku Pomorskim 

odbędą się bezpłatne badania w ramach Białej Soboty, 

2) Dożynki Powiatowe w roku 2014 odbędą się 13 września w Wierzchowie. 

 

Radny Ryszard Borowicz zapytał, czy w ramach organizacji prac społecznie użytecznych 

będzie zakupiony sprzęt (np. sekator, łopata) do prac porządkowych. Kto ma zapewnić 

niezbędny sprzęt? 

Wójt odpowiedział, że pracownicy będą wyposażani w podstawowy sprzęt. Zapotrzebowanie 

na sprzęt będą zgłaszać sołtysi. Ale sołectwa mogą też zakupić sprzęt ze swoich środków. 

 

Mieszkaniec wsi Żabinek Adam Mikołajski zgłosił: 

- brak oświetlenia drogowego na odcinku od skrzyżowania do posesji p.Łady w kierunku 

Radomyśla, 

- naprawienie stanu drogi gminnej zniszczonej podczas budowy kanalizacji koło p.Klimowicz 

w Żabinku. 

Wójt odpowiedział, że będzie próbować rozwiązać problem przy okazji rozmów ze spółką 

oświetleniową w związku z budową instalacji podziemnej. 

W sprawie zniszczonej drogi Wójt wypowiedział się, że przy różnych spotkaniach z 

mieszkańcami, problem z tą drogą nigdy nie był zgłaszany, nie mniej, wspólnie z radnymi 

podejmie działania w celu poprawienia stanu tej drogi, jednocześnie niczego nie obiecuje. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 13. 

 



 

Ad. 15 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
08

 zamknął obrady XLI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. J.Zyguła            ………………….. 

2. D.Łukaszewska …………………. 

 


